



EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



15D12N BALKANS & THE ADRIATIC (SEOZ-QR/TK)

15 天 12 晚 巴尔干 & 阿德利亚半岛 (SEOZ-QR/TK)

Valid from May 2024

有效期从 2024 年 5 月

Countries: Romania, Bulgaria, Macedonia, Albania, Montenegro, Croatia, Bosnia & Herzegovina, Slovenia

国家: 罗马尼亚, 保加利亚, 马其顿共和国, 阿尔巴尼亚, 黑山共和国, 克罗地亚, 波斯尼亚 & 黑塞哥维耶, 斯洛文尼亚

Features:

- ✓ Visit the largest open-air museum in Europe ~ Satului Village Museum.
- ✓ Visit the most important fortress of the Bulgarian Empire ~ Tsarevets Fortress.
- ✓ Visit the well-conserved and oldest mosque in Tirana ~ Et'hem Bey Mosque.
- ✓ Enjoy the best panoramic views of Dubrovnik by taking the cable car ride.
- ✓ Visit a famous single span stone bridge built by the Ottoman Empire and crossing the Neretha River.
- ✓ Explore Sarajevo War Tunnel Museum.
- ✓ Visit the UNESCO World Heritage National Park ~ Plitvice National Park.
- ✓ Visit the Postojna Caves ~ one of the most historic and easily accessible network underground caves in the world.
- ✓ Visit a medieval Bled castle built on a precipice above the city of Bled in Slovenia.
- ✓ A panoramic boat ride along the Ljubljanica river.
- ✓ Experience a ride on the shortest funicular in the world to Zagreb Upper town.

特色:

- ✓ 参观欧洲最大的露天博物馆 ~ 乡村博物馆。
- ✓ 参观保加利亚第一国王宫殿 ~ 查雷威兹城堡。
- ✓ 参观地拉那最古老的清真寺 ~ 哈奇·艾特海姆·培清真寺。
- ✓ 乘坐缆车前往海拔 450 米高的瑟尔德山欣赏杜布罗夫尼克城市全景。
- ✓ 参观莫斯塔尔在奥斯曼帝国统治期间所建成, 可横渡雷特瓦河的古桥。
- ✓ 探索萨拉热窝隧道博物馆。
- ✓ 参观被列为联合国教科文组织世界自然景观遗产之一的普利特维采湖国家公园。
- ✓ 波斯托纳钟乳洞 ~ 拥有两百万年历史, 也是世界第二大以及欧洲最知名的钟乳洞。
- ✓ 布莱德城堡 ~ 坐落在布莱德湖边高达百米的悬崖峭壁上, 混合了歌德式和罗马式的建筑物。
- ✓ 乘船游览卢布尔雅尼察河。
- ✓ 踏上世界上最短的索道前往萨格勒布上城区。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Bucharest, Romania (Doha or Istanbul) 吉隆坡 → 布加勒斯特, 罗马尼亚 (途径多哈或伊斯坦堡)	Meal onboard 机上用餐	
2	Arrive Bucharest <ul style="list-style-type: none"> ➢ City tour of Bucharest to view the House of Free Press, Arch of Triumph, Romanian Athenaeum, National Military Circle, Revolution Square, and National Museum of Art. ➢ Satului Village Museum (entrance included) ~ the largest outdoor museum in Europe and it features a collection of 50 buildings representing the history and design of Romania's rural architecture. 	L: Local D: Local	Pullman Hotel, Bucharest - 4* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<p>抵达布加勒斯特</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 布加勒斯特市区 ~ 观看自由新闻大厦、凯旋门、罗马尼亚雅典娜音乐厅、国家军事俱乐部、革命广场和国家美术博物馆。 ➤ 乡村博物馆 (含门票) ~ 一座介绍罗马尼亚农村建筑艺术、民间艺术和农民生活习俗的露天博物馆。 	<p>午: 道地 晚: 道地</p>	<p>普尔曼酒店, 布加勒斯特 - 4*或同级</p>
3	<p>Bucharest (181km) - 票 - Veliko Tarnovo, Bulgaria (232km) - 票 - Sofia</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ City tour of Veliko Tarnovo to view the Old Bazaar. ➤ Tsarevets Fortress (entrance included): the design of the fortress was meant to be impregnable, and the strong walls made of stone, huge and impressive gates, and high towers offered a lot of protection to the inhabitants therein. <p>布加勒斯特 (181 公里) - 票 - 维利克特尔诺沃, 保加利亚 (232 公里) - 票 - 索菲亚</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 维利克特尔诺沃市区 ~ 观看旧城区。 ➤ 查雷威兹城堡 (含门票) ~ 曾经是保加利亚第一国王的宫殿, 宫殿内的教堂有着精巧的历史绘画。 	<p>B: Hotel L: Local D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 道地 晚: 道地</p>	<p>Novotel Hotel, Sofia - 4* or similar</p> <p>诺富特酒店, 索菲亚 - 4*或同级</p>
4	<p>Sofia (245km) - 票 - Skopje, Macedonia</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ City tour of Sofia to view the Archaeological Museum, National Art Gallery, Russian Church, Central Military Club, Parliament Building, Tsar Liberator Monument, Sofia University, and St. Sophia Church. ➤ Alexander Nevsky Cathedral (entrance included) ~ it is recognized by UNESCO because of its amazingly well-preserved frescoes from the 13th century. <p>索菲亚 (245 公里) - 票 - 斯科普里, 马其顿共和国</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 索菲亚市区 ~ 观看考古博物馆、国家美术馆、俄罗斯教堂、中央军事俱乐部、议会大厦、沙皇解放纪念碑、索菲亚大学和圣索菲亚教堂。 ➤ 亚历山大涅夫斯基主教座堂 (含门票) ~ 获联合国教科文组织认可, 有着 13 世纪保存完好的壁画。 	<p>B: Hotel L: Local D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 道地 晚: 道地</p>	<p>Doubletree by Hilton Hotel, Skopje - 4* or similar</p> <p>希尔顿逸林酒店, 斯科普里 - 4*或同级</p>
5	<p>Skopje (173km) - 票 - Ohrid</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ City tour of Skopje to view the Stone Bridge, Kale Fortress, Mustafa Pasha Mosque, and Old Bazaar. ➤ Memorial House of Mother Teresa (entrance included) ~ it is dedicated to the Catholic saint and Nobel Peace Prize laureate Mother Teresa. ➤ City tour of Ohrid to view the Robevi Family House, Church of St. Sophia, Ancient Theatre, St. Mary Peribleptos, Samuel's Fortress, Church of St. Jovan Kaneo, and Fisherman Settlement. <p>斯科普里 (173 公里) - 票 - 奥赫里德</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 斯科普里市区 ~ 观看石桥、凯勒堡垒、穆斯塔法帕夏清真寺和旧集市。 ➤ 特蕾莎修女纪念馆 (含门票) ~ 这座纪念馆是献给天主教圣徒和诺贝尔和平奖获得者特蕾莎修女的。 ➤ 奥赫里德市区 ~ 观看罗贝维家族别墅、圣索菲亚教堂、故剧院、圣玛丽圣克莱门特教堂、萨穆伊尔堡垒、圣约翰教堂和渔民居。 	<p>B: Hotel L: Local D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 道地 晚: 道地</p>	<p>Belverde Hotel, Ohrid - 4* or similar</p> <p>贝尔福德雷尔酒店, 奥赫里德 - 4*或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
6	<p>Ohrid (134km) - 🚗 - Tirana, Albania (183km) - 🚗 - Budva, Montenegro</p> <p>➤ City tour of Tirana to view the Skanderbeg Square, Clock Tower, Et'hem Bey Mosque, National Library, and National History Museum.</p> <p>奥赫里德 (134 公里) - 🚗 - 地拉那, 阿尔巴尼亚 (183 公里) - 🚗 - 布德瓦, 黑山共和国</p> <p>➤ 地拉那市区 ~ 观看斯坎德培广场、钟楼、哈奇艾特海姆培清真寺、国立图书馆和国家历史博物馆。</p>	<p>B: Hotel L: Local D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 道地 晚: 道地</p>	<p>Bracera Hotel, Budva - 4* or similar</p> <p>布拉谢拉酒店, 布德瓦 - 4*或同级</p>
7	<p>Budva (23km) - 🚗 - Kotor (12km) - 🚗 - Perast (160km) - 🚗 - Dubrovnik, Croatia</p> <p>➤ City tour of Kotor to view the Old Town, Clock Tower, Napoleon Theatre, Cathedral of St. Tryphon, Church of St. Luke, Drago Palace, Pima Palace, Grgur Palace, Maritime Museum, and City Walls.</p> <p>➤ St Mary of the Rock (boat ride included) ~ admire the panoramic views of the bay of Kotor as you cruise on the boat. Explore the church and small island.</p> <p>布德瓦 (23 公里) - 🚗 - 科托尔 (12 公里) - 🚗 - 佩拉斯特 (160 公里) - 🚗 - 杜布罗夫尼克, 克罗地亚</p> <p>➤ 科托尔市区 ~ 观看古城、钟楼、拿破仑剧场、科托尔主教座堂、圣卢卡斯教堂、德拉戈宫、皮马宫、格尔古里纳宫、海事博物馆和古城墙。</p> <p>➤ St Mary of the Rock (含船游) ~ 乘船游览, 途中欣赏科托尔湾美丽的景色, 探索教堂和小岛。</p>	<p>B: Hotel L: NIL D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 自理 晚: 道地</p>	<p>Valmar Lacroma Hotel, Dubrovnik - 4* or similar</p> <p>瓦拉马尔拉克罗马, 杜布罗夫尼克 - 4*或同级</p>
8	<p>Dubrovnik (131km) - 🚗 - Mostar, Bosnia & Herzegovina (129km) - 🚗 - Sarajevo, Bosnia</p> <p>➤ City Tour of Dubrovnik to view the Ancient City Walls.</p> <p>➤ Mount Srd (return cable car included) ~ 405-meter ascent above sea level and enjoy one of the best panoramic views of Dubrovnik and the surrounding islands. (Cable car subject to weather condition)</p> <p>➤ City Tour of Mostar to view the Single Span Stone Bridge and Old Town.</p> <p>杜布罗夫尼克 (131 公里) - 🚗 - 莫斯塔尔, 波斯尼亚 & 黑塞哥维那 (129 公里) - 🚗 - 塞拉耶佛, 波斯尼亚</p> <p>➤ 杜布罗夫尼克市区 ~ 观看古城墙。</p> <p>➤ 瑟尔德山 (含往返缆车) ~ 前往海拔 450 米高的高山欣赏城市的全景和亚得里亚海。(缆车视天气情况而定)</p> <p>➤ 莫斯塔尔市区 ~ 观看古桥和莫斯塔尔老城。</p>	<p>B: Hotel L: NIL D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 自理 晚: 道地</p>	<p>Residence Inn By Marriott Hotel, Sarajevo - 4* or similar</p> <p>万豪原住酒店, 塞拉耶佛 - 4*或同级</p>
9	<p>Sarajevo (190km) - 🚗 - Banja Luka</p> <p>➤ City Tour of Sarajevo to view the Bascarsija, Gazi Husrev Bey's Mosque, Old Orthodox Church of St. Archangels Michael and Gabriel, Sacred Heart Cathedral, Old Jewish Temple, and Bazaar Street.</p> <p>➤ War Tunnel Museum (entrance included) ~ was built on a historic private house whose cellar served as the entrance to Sarajevo Tunnel. It exhibits archival materials including war photographs, military equipment, flags and military uniforms, flotsam and jetsam.</p>	<p>B: Hotel L: Local D: Local</p>	<p>Courtyard by Marriott Hotel, Banja Luka - 4* or similar</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<p>塞拉耶佛 (190 公里) - 🚗 - 巴尼亚卢卡</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 塞拉耶佛市区 ~ 观看老城区、加齐哈兹维伯格清真寺、圣洁天使长米迦勒和加百列大教堂、耶稣圣心教堂、犹太教堂和市场街。 ➤ 塞拉耶佛隧道博物馆 (含门票) ~ 战争结束后, 由一条隧道改建成的私人博物馆。博物馆里陈列着挖掘隧道时使用的各种工具, 张贴着人们利用地道运送伤员、武器和物资的图片和各种新闻报道。 	<p>早: 酒店 午: 道地 晚: 道地</p>	<p>万怡酒店, 巴尼亚卢卡 - 4*或同级</p>
10	<p>Banja Luka (163km) - 🚗 - Plitvice National Park, Croatia (165km) - 🚗 - Opatija</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Plitvice National Park (boat ride included) ~ lies in its sixteen lakes, inter-connected by a series of waterfalls, and set in deep woodland populated by deer, bears, wolves, boars and rare bird species. <p>巴尼亚卢卡 (163 公里) - 🚗 - 普利特维采湖国家公园, 克罗地亚 (165 公里) - 🚗 - 奥帕蒂亚</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 普利特维采湖国家公园 (含船游) ~ 主要可分为上湖区及下湖区, 有茂密森林、清澈河流、秀丽瀑布和蔚蓝湖泊, 四季呈现不同美态, 因此这里有“欧洲九寨沟”的美誉。 	<p>B: Hotel L: Local D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 道地 晚: 道地</p>	<p>Paris Hotel, Opatija - 4* or similar</p> <p>Paris 酒店, 奥帕蒂亚 - 4*或同级</p>
11	<p>Opatija (62km) - 🚗 - Postojna, Slovenia (54km) - 🚗 - Ljubljana</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Postojna Caves (entrance & electric train included) ~ the queen of the entire karst underground kingdom. Two million years old and 27km long, the system of subterranean caves is one of the most easily accessible network underground caves in the world. ➤ Predjama Castle ~ hangs dramatically in the middle of 123m high rocky cliff. The interior houses an incredible collection of historical artefacts, from antique armaments to old artworks, as well as the original furnishings and decorations. <p>西部罗克地 (62 公里) - 🚗 - 波斯托纳, 斯洛文尼亚 (54 公里) - 🚗 - 卢布尔雅那</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 波斯托纳钟乳洞 (含门票 & 电动火车) ~ 拥有两百万年历史, 是世界第二大, 也是欧洲最知名的钟乳洞, 全长约 27 多公里。 ➤ 布列加玛城堡 ~ 庄严而神秘的城堡, 悬挂在 123 米高的悬崖之上, 传说它曾是一位叛逆爵士的藏身处。城堡年代久远, 造型独特, 宛如童话一般! 	<p>B: Hotel L: Local D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 道地 晚: 道地</p>	<p>Radisson Blu Hotel, Ljubljana - 4* or similar</p> <p>丽笙皇宫酒店, 卢布尔雅那 - 4*或同级</p>
12	<p>Ljubljana (54km) - 🚗 - Bled (54km) - 🚗 - Ljubljana</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Lake Bled (Pletna boat ride included) ~ is one of the most beautiful lakes in the world. It is unique with its emerald-green lake, a church on the island in the middle of the lake and a medieval castle from the 11th century, perched on a cliff above the lake. ➤ Bled Castle (entrance included) ~ a medieval castle built on a precipice above the city of Bled in Slovenia, overlooking Lake Bled. ➤ Ljubljanica Boat Tour ~ a panoramic boat ride along Ljubljanica river. ➤ City tour of Ljubljana to view the Franciscan Church, Preseren Square, Triple Bridge, Dragon Bridge, Cobbler's Bridge, Cathedral of St Nicholas, and Castle. 	<p>B: Hotel L: Local D: Local</p>	<p>Radisson Blu Hotel, Ljubljana - 4* or similar</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	卢布尔雅那 (56 公里) 🚗 布莱德 (56 公里) 🚗 卢布尔雅那 > 布莱德湖 (含木船游) ~ 被称为是阿尔卑斯山脉的一颗明珠, 湖中的有座迷人的小岛, 岛上建有犹如童话般的巴洛克式小教堂。 > 布莱德城堡 (含门票) ~ 坐落在布莱德湖边高达百米的悬崖峭壁上, 它混合了歌德式和罗马式的建筑, 分为上、下两层, 上层为民居和教堂, 而下层则建了高墙作为防守, 现今的城堡有着相当规模的餐厅和咖啡吧。 > 卢布尔雅尼察河船游 ~ 乘船游览卢布尔雅尼察河。 > 卢布尔雅那市区 ~ 观看圣方济教堂、普雷舍伦广场、三桥、龙桥、鞋匠桥、圣尼各老主教座堂和城堡。	早: 酒店 午: 道地 晚: 道地	丽笙皇宫酒店, 卢布尔雅那 - 4*或同级
13	Ljubljana (140km) 🚗 Zagreb, Croatia > City Tour of Zagreb Lower Town to view the Marshal Tito Square and Croatian National Theatre. > City Tour of Zagreb Upper Town (one-way funicular ride included) to view the Cathedral of Assumption, City Museum, Dolac Market, Stone Gate, and St Mark's Church. 卢布尔雅那 (140 公里) 🚗 萨格勒布, 克罗地亚 > 萨格勒布下城区 ~ 观看迪托广场和克罗地亚国家剧院。 > 萨格勒布上城区 (含单程缆车) ~ 观看萨格勒布大教堂、城市博物馆、多拉克市场、石门和圣马克教堂。	B: Hotel L: Local D: Local 早: 酒店 午: 道地 晚: 道地	Westin Hotel, Zagreb - 4* or similar 威斯汀酒店, 萨格勒布 - 4* 或同级
14	Zagreb → Kuala Lumpur (Doha or Istanbul) 萨格勒布 → 吉隆坡 (途径多哈或伊斯坦堡)	B: Hotel Meal onboard 早: 酒店 机上用餐	
15	Arrive Kuala Lumpur 抵达吉隆坡		

Other Information:

- 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
- 2 Currency: Euro (EUR), Croatian Kuna (HRK), Bosnia and Herzegovina Convertible Mark (BAM)
- 3 Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Manager from Parlo Tours.
- 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour. Parlo Tours can modify the sequence, amend or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- 6 Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- 7 Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 8 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.
- 9

其他讯息:

- 1 季节: 春季 (三 - 五月) / 夏季 (六 - 八月) / 秋季 (九 - 十一月) / 冬季 (十二 - 二月)
- 2 货币: 欧元 (EUR), 克罗地亚库纳 (HRK), 波黑马克 (BAM)
- 3 行程将由 Parlo Tours 的导游经理用英语进行讲解, 并提供简单的中文或粤语翻译。
- 4 所有图片仅供参考, 实际可能有所不同。
- 5 行程安排严格以可用性为准, Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要, 可能会收取额外费用。
- 6 Parlo Tours 会根据不可预见的情况 (高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动) 修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- 7 Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责, 参加旅行的人需要自行承担风险。
- 8 Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。
- 9 请详细阅读 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款和公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司

197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. Email: outbound@parlotours.com.my Website: www.parlotours.com.my

Kuala Lumpur 603-2726 6088 / 603-2274 7877 | Ipoh 605-255 9566